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Zápis zo schôdze predstavenstva 
 

Termín:  štvrtok 3.12.2015, od 20:00 hodin 

Miesto:   Veľká klubová miestnosť („Zasadačka“) klubu Pod-O-Lee 

Zápis vykonal:  Jozef Šebák 

Prítomní:  Ondřej Karmazín  Poverený Predseda klubu, ZSS 

Lukáš Kasič   SIS (HP) 

Jaroslav Krejza  SS (HP) 

Tomáš Pilík   SBF (HP) 

Ota Tořínský   I (HP za SBB od 21:10) 

Jozef Šebák   SPAPK (HP) 

Marko Žbirka   SBB (HP do 21:10) odchod 21:10 

Vojtěch Vastl   SBE (HP) 

Jozef Beneš   SBA (HP) 

Jan Ševčík  SBD (HP) Príchod 20:48 

Jakub Jenča  SA  (HP) Príchod 21:10 

Petr Beneš   SIPK (HP) Príchod 21:10 

 

Ospravedlnení: Lukáš Tájek  SBC 

Neospravedlnení: - 

(HP – Hlasovacie právo) 

Hostia: Michal Halenka  CEN Odchod 21:10 

Saša Zejnilović  CEN Odchod 21:10 

Ondřej Hába  CEN Odchod 21:10 

Oldřich Štumbauer  CEN Odchod 21:10 

Marie Hoťková  CEN Odchod 21:10 

Jana Punčochářová 

Henrieta Bacigalová ZSBB odchod 21:10 

Stanislava Kočanová 

 

20:15 - O. Karmazín zahajuje schôdzu 

Počet osôb s hlasovacím právom: 7 

Kolečko 

Blok A - SBA Jozef Beneš 

 Nová televizorka na bloku - Martina Buřičová 

 Bola zaslaná sťažnosť na hru na gitare ozývajúcu sa z jednej z izieb 
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 Nedostatočné upratovanie bloku - oznámi sa p. Makulovej 

 

Blok B - SBB M. Žbirka 

 Rozbitý pult na recepcii - vinník neznámy 

 Navrhuje predstavenstvu zaoberať sa fungovaním sudovne 

O. Karmazín - riešiť na schôdzke s p. Makulovou 

M. Žbirka navrhuje nastaviť iné pravidlá 

 Cantus BESTu 

M. Halenka - Boli sťažnosti na Cantus BESTu? 

J.Šebák - Problém s nezatváraním dverí do sudovne. Navrhuje hľadať riešenie (Brano na dovieranie dverí) 

 Inventúra na Bčku - neporiadok na izbách 

 

20:25 Prichádza L. Tájek SBC (Nezapísaný v prezenčnej listine) 

Blok C - SBC L. Tájek 

 Nová trúba na 2. poschodí 

 ZSBC K. Vráčková rezignovala 

 L. Tájek menuje Evu Ptáčkovú (ID 5869) novou ZSBC 

 Na bloku v najbližších chvíľach začne prebiehať "Akce Mikuláš" 

 M. Žbirka -  Je vhodný Mikuláš počas voľby predsedu? 

L. Tájek - Akcia bola pripravená dopredu a nechcel by som ju rušiť / presúvať 

 O. Karmazín oznamuje L. Tájkovi, že predstavenstvo sa na najbližšej ďalšej schôdzi mieni zaoberať vecou 

ohľadne odpojenia D. Nejerála z akademickej siete 

 

20:30 L. Tájek opúšťa schôdzu 

Blok D – referuje J. Šebák 

 J. Šebák – J. Ševčík je nespokojný s upratovaním na bloku 

 Inak bežný chod 

 

Blok E - SBE V. Vastl 

 Rozbité okno na 2. poschodí – vinník neznámy 

Vyriešené v spolupráci s p. Makulovou 

 

Blok F - SBF T. Pilík 

 T. Pilík sa predstavenstvu v krátkosti predstavil 

 Chce sa v blízkej dobe zaoberať vybavením jednotlivých kuchyniek na bloku (chýbajúca mikrovlnka na 3. 

poschodí) 

 T. Pilík menuje Václava Petráka (ID 3623) staronovým ZSBF 

 

SS – Jaroslav Krejza 

 Vytieklo ložisko veslovacieho trenažéra, zaslané k servisu. 

Snaha riešiť to reklamáciou - chyba dodávateľa 

 

SIS - L. Kasič 
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 Servery v brežnom chode 

 Starý DUSPS - VIP Tomáš Libenek oznámil nefunkčnosť odosielania mailov - problém v preposielaní 

 L. Kasič vytvoril API k mailovým konferenciám 

 Kartový systém – zmeny v K4 by sa mali prejaviť okamžite 

 J. Krejza – otázka na vpustenie členov mimo prevádzkových hodín 

L. Kasič – Problém s časom kamerového systému. Zrejme chyba pri posune času. Odkazuje na D. Holého 

 L. Kasič je nahnevaný na P. Beneša a jeho nového zástupcu (SIPK a ZSIPK) - ich experimenty zhodili 

servery na bloku F a server rack pre VIP členov (zapájanie nového CISCA). Apeluje, aby bol pri týchto 

experimentoch obyvateľom aspoň zaslaný infomail, že môže nastať výpadok pripojenia. 

 Licencie na nových CISCO switchoch nedovoľujú IPV6 multicast - nepôjde streamovaná TV 

J. Beneš - SIPK a ZSIPK sú s tým oboznámení 

L. Kasič - Nedá sa to vyriešiť - experimentálna technológia a POD má veľmi špecifickú sieť. 

O. Karmazín - Cena vyššej licencie? 

L. Kasič - 20 000 dolárov. 

M. Halenka - v čom je problém? 

L. Kasič - experimentálna technológia 

L. Kasič - alternatíva v poskytnutí televízie cez web 

 Problém s teplotou v serverovni na bloku D 

 

SPAPK – J. Šebák 
 

 16.12. Podolské Vianoce 

 Zaneprázdnený inými aktivitami klubu 

 Bežný chod 

 

Info z SP SU ČVUT – J. Šebák + CEN 

 SU FJFI má záujem stať sa externým klubom SU ČVUT 

Dôvody: lepšia vyjednávacia pozícia v rámci ČVUT a snaha zastrešiť mimoškolské aktivity študentov 

ČVUT pod jednu značku 

 Nové predstavenstvá klubov Buben, STOH, eFDrive, Bion 

 Apel na pridávanie klubových akcií do kalendára SU 

 AS ČVUT 

o Schválený harmonogram AR 2016/2017 

o Do konferencie parlamentu bola zaslaná navrhovaná stratégia ČVUT 

o Blízke stretnutie výberovej komisie pre výber nového riaditeľa SÚZ 

o Predpokladaná prevádzka CIIRC je od 1.10.2016 

 Schválená ekonomická činnosť akcie "Podolské Vánoce přicházejí" pod podmienkou, že v čase konania 

akcie klub nebude naďalej pozastavený – SPLNENÉ 

 M. Halenka informuje o návrhu zmieru so spoločnosťou ORSE - celkové náklady vo výške 25 000Kč 

 Od nového roku je nutné menovať delegátov SP SU ČVUT 

 Kontrolný výbor pre svoje riadne fungovanie potrebuje minimálne ešte jedného člena 

 SU ČVUT je v kontakte so škótskou študentskou úniou sídliacou v meste Glasgow za účelom zdieľania 

skúseností 

 O. Hába informuje o novom návrhu 4kč fondu 

o Veľa zmien - samoplátci ano/nie 
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o Otázka nárokovateľnosti 

o KSÚZ v pondelok 7.12 v Dejviciach o 19:00 

o ZZS VS - plánuje sa na druhú polovicu januára 

 J. Šebák apeluje na správcov blokov aby sa viac zapájali do aktivít výboru RSS 

 M. Hoťková a O. Štumbauer v krátkosti informujú o možnosti spolupráce s MÚVS v rámci predmetu 

"Marketingová strategie" 

o Tím študentov bude mať za úlohu vytvoriť marketingový plán šití na mieru 

o Je nutné aby niekto z klubu s týmto tímom komunikoval 

o Prínosom má byť analýza silných a slabých stránok 

o Prihlásiť sa a dohodnúť podrobnosti je nutné do 16.12.2015 

o J. Krejza - Dobrá myšlienka 

 

20:48 prichádza J. Ševčík SBD (HP) 

Počet osôb s hlasovacím právom: 8 

 Študentský Majáes 

o M. Halenka - Organizuje to doposiaľ FF UK 

o Spolupráca VŠE, VŠCHT a SU FJFI na koncepcií 

o Reálne najskôr Majáles 2017 

 M Halenka sa chce dohodnúť na predaniu vecí KPOD  - financie, dokumenty, kľúče 

Dohoda na piatku 4.12. 17:00 

 Platby do zmeny prístupov k elektronickému bankovníctvu 

O. Karmazín zadá platbu a zašle email M. Halenkovi, ktorý následne platbu autorizuje 

 

20:57 O. Karmazín vyhlasuje prestávku do 21:10 

21:10 prichádza Jakub Jenča SA (HP) 

21:10 M. Žbirka písomne deleguje svoje hlasovacie právo na Otu Tořínského a opúšťa schôdzu 

21:10 prichádza Petr Beneš SIPK (HP) 

21:10 CEN opúšťa schôdzu 

21:10 Koniec prestávky 

Počet osôb s hlasovacím právom: 10 

 

Voľba predsedu klubu 

J. Beneš (Predseda volebnej komisie) predáva slovo O. Karmazínovi a ten začína prezentáciu: 

 V klube začínal v športovisku (aktuálne ZSS) 

 Počas pôsobenia bývalého predsedu zastával post ekonóma klubu 

 V prípade zvolenia sa chce držať svojho predvolebného programu 

 Chce sa zamerať na podstatné veci a dôverovať viac ľuďom na jednotlivých postoch v klube 

 Primárne sa chce venovať riadeniu celku a ekonomickej agende 

 Čo môžeme spraviť sami, tak spravme - čo nie, riešiť externe (napr web) 

 V niektorých veciach je aj pre hotové a komerčné riešenia 

 Sieť - definovať koncepciu rozvoja a určiť si priority v sieti 

 V sieťovej rezerve by nemalo byť 2,5 milióna - stačí milión 



  Kolejní klub Pod-O-Lee 

                                                             Představenstvo klubu 

 

Zápis zo schôdze predstavenstva strana 5/7 

 Chce presadiť wifi na blokoch - nie ale riešenie UniFi 

 Tlačiareň - prepadák, chce zatraktívniť službu. Tlačiareň je neintuitívna, bude presadzovať jej výmenu - 

hľadať lacnejšie riešenie a aktuálnu tlačiareň sa snažiť predať 

 Revízia ekonomických činností do jednej veľkej ekonomickej činnosti 

 Prejsť zrušené uznesenia a nájsť si systém fungovania klubu ako celku - nutná široká diskusia 

predstavenstva 

 Bude sa snažiť vniesť jednoduchosť a dôveru do vedenia klubu 

 Web - pokiaľ V. Kopeček nedokončí, tak hľadať možno aj komerčné riešenie, zapojiť grafikov a vytvoriť 

rázcestník. 

 Lepšia komunikácia smerom k cudzincom 

 DUSPS - tlačiť na dokončenie nového DUSPSu, pridať funkcionality (trebárs so saunou) 

 SU ČVUT - lepšia komunikácia medzi klubmi, získavať skúsenosti aj z iných klubov 

 Akcie klubu - bude sa snažiť podporovať tradičné akcie ako MEZI BLOKY, Podolský benchpress, 

Podolské Vánoce přicházejí 

 Chce podporovať menšie akcie (preťahovanie lanom medzi blokmi) - čerpanie z fondu malých projektov 

 

Otázky představenstva: 

 

 J. Šebák - Ako chceš riešiť kolaudáciu Pod-O-Gym? 

O.Karmazín - Je to problém. Jedno z riešení by mohlo byť francúzske okno. Finálne riešenie nevidí v 

blízkej dobe. Upozorňuje na nutnú súčinnosť SÚZ. 

 

 L. Kasič - Rozdeľovanie financií? 

O. Karmazín - Nie je to iba o predsedovi. Zbytočne by som nenavyšoval sieťovú rezervu, pokiaľ sa z nej 

nečerpá. Financovanie cez odpisy. Rád by zvýšil financovanie Pod-O-Gym. Chce presadiť zdraženie 

služby Pod-O-Gym. 

 

 L. Kasič - Dokedy plánuješ byť predsedom? 

O. Karmazín - Nemyslím si, že zotrvám celé 2 roky, ale chcem pozdvihnúť klub a prenechať ho v dobrom 

stave následníkovi. 

 

 L. Kasič -  Predstava riadenia schôdzi? 

O. Karmazín - Častejšie, kratšie (mimo rozpočtovky), dohodnúť sa čo s kolečkom (reporty blokárov 

každých 14 dní?), skoršie vyhlasovanie. 

L. Kasič - Frekvencia? 

O. Karmazín - Každé 2-3 týždne, ale kratšie + schváliť na začiatku program. 

 

 J. Šebák - Ktoré problémy chceš riešiť ako prvé v prípade zvolenia? 

O. Karmazín - Prevádzkové  náklady, schôdzka predstavenstva s p. Makulovou, revízia uznesení, 

vytvoriť plán schôdzi, určenie si hlavných problémov. 

 

 T. Pilík - Ako chceš riešiť problém so stanovami? 

O. Karmazín - Sme závislí na stanovách SU, ktoré by sa mali revidovať. Určite ale revízia interných 

predpisov. 

 

 J. Jenča -  Plánuješ výjazdové zasadnutie predstavenstva? 
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O. Karmazín - Asi by som to nechal otvorené vzhľadom k problematickej účasti členov predstavenstva 

na schôdzach. 

 

 P. Beneš - Čo s bazénkom? (hasičská nádrž) 

O. Karmazín - Otázka je čo plánuje p. Makulová. Možno čistiť neskôr ako na Pod-O-Day. 

J. Krejza -  Je tu ale súvislosť pri reprezentovaní MEZI BLOKOV. 

 

 P. Beneš - Ako chceš financovať nákup tlačiarne? 

O. Karmazín - Je to problém do budúcna, financovať z nového fondu. 

J. Jenča -  Je nutné zvýšiť povedomie o tlačiarni. 

 

O. Karmazín opúšťa miestnosť 

Diskusia predstavenstva: 

 P. Beneš - Myslím si, že rozpočet pre Pod-O-Gym sa navýši tak o 70%. 

 T. Pilík - Musí fungovať sieť aj Pod-O-Gym ako 2 hlavné služby. 

 J. Jenča - Musí sa nastaviť správny pomer vo financovaní. 

 L. Kasič je za rozvoj Pod-O-Gym na úkor siete - nemyslí si, že by sa malo hrotiť nasadzovanie cisiec. 

O. Karmazín chce tlačiť na wifi a v tom ho L. Kasič podporuje. 

 L. Kasič - Nemáme s ním čo stratiť, môžeme ho prípadne odvolať 

 J. Jenča - Poznáme ho a verím, že bude schopnejší pri delegovaní. Je to pre mňa prijateľný kandidát 

 J. Beneš - Nechcem sa vyjadriť ako člen volebnej komisie 

 V. Vastl - Osobne obdivujem toho kto to chce vziať. Pri jedinom kandidátovi nemá cenu rozoberať klady 

a zápory. Trocha sa bojím neúmerného financovania Pod-O-Gym. 

 J. Šebák - Je to schopný manažér, má jasnú víziu a smer. Možno ho budeme musieť ako predstavenstvo 

krotiť pri financovaní Pod-O-Gym. 

 O. Tořínsky - Tiež si myslím, že je schopný manažér, poznám ho a je na seba tvrdý. Súhlasím, že má 

víziu, vie kam chce klub posunúť a financovanie je na celom predstavenstve. 

 T. Pilík -  Šikovný chlapec, schopný, komunikatívny, budeme riešiť problémy určite spoločne. Myslím 

si, že je to dobrá voľba. 

 J. Krejza - Poznám ho z prítomných najlepšie a podľa jeho vlastných slov nemá dôvod uprednostňovať 

nejakú zložku klubu. Podľa môjho názoru bude dobrý predseda. 

 J. Ševčík - Myslím, že to v klube vymiera, keďže je iba jedna kandidátka a nekandiduje nikto nový. 

o J. Šebák - Predseda by mal byť človek znalý pomerov v klube. 

o J. Ševčík - Nemala by to byť one-man show ako za posledného predsedu. 

o P. Beneš - O. Karmazín je lepší manažér ako posledný predseda. 

 

Koniec diskusie 

O. Karmazín sa vracia do miestnosti. 

Volebná komisia oboznámila predstavenstvo o spôsobe voľby. 

Predstavenstvo hlasuje  hneď v 2. kole – voľba je tajná. 

  



  Kolejní klub Pod-O-Lee 

                                                             Představenstvo klubu 

 

Zápis zo schôdze predstavenstva strana 7/7 

 

 

UZNESENIE 

Predstavenstvo klubu Pod-O-Lee na základe výsledkov volieb navrhuje Prezidentovi SU ČVUT menovať Ondřeje 

Karmazína Predsedom klubu Pod-O-Lee. 

Výsledky volieb: 

 Počet osôb s hlasovacím právom:  10 

    Za:   10 

    Proti:  0 

    Zdržali sa: 0 

UZNESENIE BOLO PRIJATÉ 

 

O. Karmazín bol predstavenstvom zvolený predsedom klubu Pod-O-Lee. 

 

Rôzne 

 O. Karmazín žiada členov predstavenstva aby pripravili svoje texty do výročnej správy klubu Pod-O-Lee 

za rok 2015. Ideálne do 31.12.2015 

 T. Pilík sa informuje o obsahu výročnej správy. 

 O. Karmazín predpokladá ďalšiu schôdzu budúci týždeň po podolskom Benchpressu. 

22:04 O. Karmazín ukončuje schôdzu. 

 

V PRAHE dňa 12. decembra 2015 

 

 

  ...................................................    ..................................................  

 Ondřej Karmazín Jozef Šebák 

 Předseda klubu Pod-O-Lee Místopředseda klubu Pod-O-Lee 


